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Abstract (en)
[origin: CA2940737A1] The invention relates to a method and to a device for operating a system (10) comprising a generator (12) and an internal
combustion engine (14) driving the generator (12), wherein a rotational speed of the generator (12) is controlled by means of a rotational speed
controller (34). Said method is characterized by the fact that the rotational speed controller (34) outputs a target torque as manipulated variable, and
that an additional torque is imposed on the target torque, wherein the additional torque is calculated or is determined on the basis of a measured
value picked up from the system (10).

Abstract (de)
Die Erfindung ist ein Verfahren und eine Vorrichtung zum Betrieb eines einen Generator (12) und einen den Generator (12) antreibenden
Verbrennungsmotor (14) umfassenden Systems (10), wobei eine Drehzahl des Generators (12) mittels eines Drehzahlreglers (34) geregelt
wird, die sich dadurch auszeichnet, dass der Drehzahlregler (34) als Stellgröße ein Solldrehmoment ausgibt und dass das Solldrehmoment mit
einem zusätzlichen Drehmoment beaufschlagt wird, wobei das zusätzliche Drehmoment errechnet oder auf Basis eines aus dem System (10)
aufgenommenen Messwerts ermittelt wird.
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